

《单词百科:organisation是什么意思?organisation怎么发音?organisation的解释和用法》

英语单词organisation是什么意思?organisation怎么读?organisation怎么发音?简答网为您整理了organisation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



organisation怎么读

organisation的读音:[na ze n]

organisation的意思

1、n.组织，机构，团体（NAme=organization）；

organisation的近义词

1、administration n.管理;实行;（政府）行政机关;（法律、处罚等的）施行;

- 2、arrangement n.安排;排列;约定;改编;
- 3、brass n.黄铜;铜管乐器;钱;黄铜饰品 (尤指马挽具上的黄铜圆片);
- 4、constitution n.宪法, 章程;构造;体质;
- 5、establishment n.机构, 企业;建立; (通常反对变革的) 当权派;权威;

organisation的双语例句

- 1、Apart from a small team of paid staff, the organisation consists of unpaid volunteers.

除了一小组受薪员工外, 这个组织里都是不领报酬的志愿者。

- 2、The organisation would be in touch with him tomorrow.

该组织明天就会和他联络。

- 3、The World Health Organisation (WHO) calls it an "epidemic".

世界卫生组织称车祸为“流行病”。

- 4、The organisation has had its ups and downs.

该机构经历过兴衰沉浮。

- 5、The Farmers' Club is an organisation for people involved in agriculture.

农场主俱乐部是为农业界人士创办的组织。

- 6、There is nowhere to hide when things go wrong, no organisation to cocoon you from blame.

如果出了问题, 根本无处可躲, 没有哪个机构会庇护你, 让你免受指责。

- 7、He was expected to make a very positive contribution to the 1996 Games organisation.

人们期待他为1996年奥运会的组织做出积极的贡献。

- 8、The plans were drawn up in consultation with the World Health Organisation.

这些方案是在与世界卫生组织磋商之后起草的。

9、They want to work in an organisation whose values are congruent with their own.

他们想在一个符合自己价值观的机构里工作。

10、We can't do without the help of your organisation.

我们不能没有你们机构的帮助。

11、Several projects have been delayed by poor organisation.

几个项目都因组织不力而被推迟。

12、Be in charge of training organisation, including but not limited Invitation ,
Registration, feedback , statistic, etc.

协助组织公司各项培训, 包括但不限于签发邀请函, 参加人注册登记,
培训意见反馈和分析等。

13、Have your organisation issue you with an identifying paper.

由所在单位开证明。

14、My grumble is with the structure and organisation of the material.

我所不满的是素材的结构和组织。

15、Britain will support him as a candidate for the presidency of the organisation.

英国会支持他竞选这个组织的主席职位。

16、Troubleshooting and problem solving skills; strategic thinking skills, organisation
skills and project management skills.

发现问题与解决问题的能力, 战略思考技巧, 组织能力和项目管理能力。

17、The prospect of change of this kind has an unsettling effect on any organisation.

这种变化的前景对任何组织都有不确定的影响。

18、The organisation still believes the government is being one sided.

该组织仍然认为政府有失公允。

以上是简答网为您整理的organisation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于organisation的用法、organisation的释义、organisation的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/organisation>

